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Abstract (en)
Electrostatic accelerator possessing an electron accelerator tube (44) whose accelerating voltage is distributed over its length by a voltage multiplier
of Greinacher type fed with an electrical signal whose frequency is contained in a range going from 0.5 to 1 MHz. A pressurised enclosure (20)
contains the main elements of the device. Application to sterilisation, disinfection, debacterisation and any other usage of ionising radiation.
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Abstract (fr)
Accélérateur électrostatique possédant un tube accélérateur d'électrons (44) dont la tension d'accélération est répartie sur sa longueur par un
multiplicateur de tension de type Greinacher alimenté par un signal électrique dont la fréquence est contenue dans une gamme allant de 0,5 a 1
MHz. Une enceinte pressurisée (20) contient les éléments principaux du dispositif. Application a la stérilisation, a la désinfection, a la débactérisation
et a tout autre utilisation de rayonnements ionisants.
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